
Svar afgivet på Kommissionens vegne af af Margot Wallström

(20. september 2001)

Kommissionen har ikke kendskab til de problemer, det ærede medlem nævner.

Kommissionen har derfor bedt de spanske myndigheder om nærmere oplysninger for at undersøge om
fællesskabslovgivningen overholdes korrekt.

(2002/C 40 E/197) SKRIFTLIG FORESPØRGSEL P-2087/01

af Chris Davies (ELDR) til Kommissionen

(5. juli 2001)

Om: Europa-Kommissionens kontor på det besatte Cypern

Vil Kommissionen oplyse, hvorvidt den har til hensigt at åbne et kontor på den besatte del af Cypern, samt
hvad der i bekræftende fald vil være hensigten med dette kontor, hvor man håber at placere det, hvor stort
et budget der vil blive afsat til dets drift, hvor meget personale der vil blive ansat, hvem der skal lede det,
og hvem der vil være den pågældende persons direkte overordnede?

Hvis Kommissionen har til hensigt at åbne et sådant kontor, hvorledes har da Cyperns regering og
myndighederne på den besatte del af Cypern reageret på forslaget?

Svar afgivet på Kommissionens vegne af Christopher Patten

(31. juli 2001)

Kommissionen har en delegation i Nicosia og har ingen planer om at oprette yderligere repræsentationer
på Cypern.

Som led i Kommissionens bestræbelser på at holde det tyrkisk-cypriotiske samfund informeret om EU,
fællesskabsretten og fordelene ved medlemskab, har Kommissionen planer om at ansætte en repræsentant
for det tyrkisk-cypriotiske samfund på delegationen i Nicosia. Denne repræsentant vil være underlagt
delegationens leder.

Kommissionen undersøger også i samarbejde med repræsentanter for erhvervslivet, hvordan man kan
forbedre informationsformidlingen om EU til den nordlige del af øen.

Republikken Cyperns regering støtter disse initiativer.

(2002/C 40 E/198) SKRIFTLIG FORESPØRGSEL E-2090/01

af Jens-Peter Bonde (EDD) til Kommissionen

(13. juli 2001)

Om: Det 6. rammeprogram for forskning i EU

Hvad er begrundelsen for, at det 6. rammeprogram for forskning svækker forskningen i sygdomme, og at
specifikke sygdomme helt udgår af programmet?

Svar afgivet på Kommissionens vegne af Philippe Busquin

(24. september 2001)

Kommissionen forestiller sig ikke at sygdomsrelateret forskning skal svækkes i det kommende ramme-
program sammenlignet med det femte rammeprogram for forskning og teknologisk udvikling. Det budget
der stilles forslag om, vil faktisk afsætte flere penge til den type forskning.
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